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Non-legislative activities 

The 3326th meeting of the Council (General Affairs) on 24 June 2014 adopted the "A" items listed 
in: 
 
1) 11100/14 
 
2) 11100/14 ADD 1: 

16. Draft Council Decision on the financial contributions to be paid by the Member States to 
finance the European Development Fund in 2014, including the 2nd instalment 2014 
– Adoption 

10933/14 ACP 105 FIN 414 PTOM 34 
10931/14 ACP 104 FIN 413 PTOM 33 
approved by Coreper, Part 2, on 18.06.2014 
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17. Proposal for a Council Regulation amending Regulation (EU) No 1387/2013 suspending the 
autonomous Common Customs Tariff duties on certain agricultural, fishery and industrial 
products 
– Adoption 

10667/14 UD 167 
10656/14 UD 165 

+ REV 1 (da, fi) 
approved by Coreper, Part 1, on 18.06.2014 

o 

o o 

Activités non législatives 

La 3326e session du Conseil (Affaires générales) du 24 juin 2014 a adopté les points "A" repris aux 
documents : 
 
1) 11100/14 
 
2) 11100/14 ADD 1 : 

16. Projet de décision du Conseil relative aux contributions financières à verser par les États 
membres pour financer le Fonds européen de développement en 2014, notamment la 
deuxième tranche 2014 
– Adoption 

10933/14 ACP 105 FIN 414 PTOM 34 
10931/14 ACP 104 FIN 413 PTOM 33 
approuvé par le Coreper (2e partie) le 18 juin 2014 

17. Proposition de  règlement du Conseil modifiant le règlement (UE) n° 1387/2013 portant 
suspension des droits autonomes du tarif douanier commun sur certains produits agricoles, 
industriels et de la pêche 
– Adoption 

10667/14 UD 167 
10656/14 UD 165 

+ REV 1 (da, fi) 
approuvé par le Coreper (1re partie) le 18 juin 2014 
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